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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

 

Protokół nr XXX 
 

XXX Sesja w dniu 27 sierpnia 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2020 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:00 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 i nr 2  do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Porządek obrad: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych oraz zaproszonych gości.  

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku  

(14 radnych było obecnych na Sali, 6 radnych uczestniczyło w obradach zdalnie), co stanowi 

wymagane quorum. 

 

Zastępca Przewodniczącej Rady Miejskiej Edward Mazur poinformował, że obrady sesji 

są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane 

zgodnie z art. 20 ust.1b. Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania 

obrad są udostępniane poprzez Biuletyn Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: 

www.prudnik.bip.prudnik.pl i stronę internetową www.prudnik.pl. Zakomunikował, że 

uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni wyrażają zgodę na przetwarzanie  

http://www.prudnik.bip.prudnik.pl/
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i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust.1c Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 w sprawie ochrony osób fizycznych 

w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich 

danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. Klauzula informacyjna dotycząca transmisji 

obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje się pod adresem 

www.prudnik.bip.prudnik.pl. 

 

2) Przyjęcie protokołu z XXVII sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół wyłożony był do wglądu w Biurze Rady oraz 

udostępniony w wersji elektronicznej w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy 

ktoś ma uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca 

Rady podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej w Prudniku  

z dnia  25 czerwca 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVII sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

3) Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół wyłożony był do wglądu w Biurze Rady oraz 

udostępniony w wersji elektronicznej w przedłożonych materiałach na sesję.  

Radni nie wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  3 lipca 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

http://www.prudnik.bip.prudnik.pl/
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2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za 

okres od 25 czerwca 2020 roku do 27 sierpnia 2020 roku o następującej treści: 

1.W styczniu ubiegłego roku informowałem, że Zakład Wodociągów i Kanalizacji 

rozpoczyna inwestycję związana z budową kanalizacji sanitarnej we wsi Szybowice.  

W pierwszym etapie, czyli w 2019 roku wybudowany zostanie tranzyt Niemysłowice – 

Szybowice, co stało się faktem. Spółka ze środków własnych wykonała 1851 mb rurociągu 

(wartość robót  337 000 zł - bez narzutów). 

W roku 2020 rozpoczęto zadanie pod nazwą „Ochrona zasobów wód powierzchniowych  

i podziemnych oraz stworzenie podstaw niezawodności działania systemów stanowiących 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę, ochronę środowiska i ochronę ppoż poprzez budowę sieci 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Szybowice oraz wyposażenie SUW Szybowice  

i pompowni ścieków w systemy podtrzymania zasilania energetycznego – Etap I”.  

Zadanie uzyskało dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich do kwoty 1 966 

tys. zł., lecz nie więcej niż 60 % wartości zadania. 

W wyniku postępowań wyłoniono wykonawców, którzy:  

- do 31.10 b.r. wybudują pompownię ścieków oraz włączą ją do istniejącego systemu 

sterowania; ponadto wyposażą w systemy podtrzymywania zasilania energetycznego 

pompownię ścieków oraz SUW Szybowice – firma HYDROPARTNER Sp z o.o. z Leszna  

- do 21.06.2021 wybudują łącznie 2955 mb przewodów w zakresie średnic od Ø160 do Ø315 

(wraz z przyłączami) oraz 122 studnie w zakresie średnic od Ø315 do Ø1000. Zadanie 

realizuje firma  Czesław Kaim z Rupniowa.  

Inwestycja pozwoli na odprowadzenie ścieków do miejskiej oczyszczalni z około ¼ 

gospodarstw w miejscowości Szybowice (około 70 nieruchomości). 

Wartość robót wg podpisanych umów, to 2 255 tyś. zł brutto , t. j. 1 833 tyś. zł netto. Wkład 

własny zostanie pokryty środkami Spółki oraz pożyczką z WFOŚiGW w Opolu  

(w najbliższym czasie zostanie  podpisana umowa pożyczki).  

Planowany termin zakończenia zadania związanego ze skanalizowaniem wsi Szybowice 

przewidziany jest ostrożnie na rok 2023. 

 

2. Uchwała Rady Ministrów w sprawie wsparcia na realizację zadań inwestycyjnych przez 

jednostki samorządu terytorialnego z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w wysokości 6 

mld zł, dzieli środki na dwie pule. Pierwsza w kwocie 5 mld zł została przeznaczona dla 

gmin; druga - 1 mld zł dla powiatów. Przyjęcie tej uchwały wynikało z konieczności 

przeciwdziałania skutkom społeczno-gospodarczym COVID-19 polegającym na 

występowaniu nieplanowanych i istotnych ubytków dochodów oraz dodatkowych wydatkach 

w budżetach gmin i powiatów. 

Gmina Prudnik złożyła do Prezesa Rady Ministrów za pośrednictwem Wojewody Opolskiego 

wniosek o uzyskanie środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID – 19 w wysokości 1 791 

832 zł. Gmina zobowiązała się do przeznaczenia całości otrzymanych środków i odsetek na 

wydatki majątkowe, a także do przedkładania do wojewody w formie elektronicznej 

informacji o wykorzystaniu środków według stanu na koniec 2020 r., 2021 r. i 2022 r. 

Ponadto każde zadanie majątkowe realizowane z tych środków będzie oznaczone informacją 

o pochodzeniu środków z programu. Tak więc w grę wchodzą tylko nowe zadania, rozpoczęte 

po przyznaniu środków. 

 

3. W dniu 4 sierpnia br. Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim wniosek 

o dofinansowanie remontu ulicy Grottgera w ramach rządowego Funduszu Dróg 

Samorządowych. 
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Zakres rzeczowy projektu przewiduje remont ulicy Grottgera w zakresie obejmującym 

wykonanie:  

 1 108 m2 nowych nawierzchni,  

 724 m2 chodników,  

 7 szt. oznakowania pionowego  

 35 m2 oznakowania poziomego 

Całkowita wartość kosztorysowa projektu wynosi 650 843,57 zł.  

Zgodnie z uregulowaniami Programu Dróg Samorządowych maksymalna wysokość 

dofinansowania może wynieść do 80% wartości a decyzja o ewentualnej wysokości 

dofinansowania podjęta zostanie przez organy administracji rządowej oceniające złożone 

projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo) i na etapie składania projektu Gmina Prudnik 

nie jest w stanie określić procentowej wysokości ewentualnego dofinansowania. 

Zgodnie z zapisami Programu Dróg Samorządowych decyzja o wyborze zadań nastąpi po 

czterech miesiącach od terminu złożenia projektów, co oznacza że nastąpi to w połowie 

grudnia bieżącego roku.     

 

4. Uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrekcją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

w Opolu w sprawie realizacji Rządowego Programu Budowy 100 Obwodnic w zakresie 

dotyczącym obwodnicy wschodniej Prudnika. Planowany zakres obejmuje około 3,3 km 

jezdni przebiegającej przez teren Gminy Prudnik i Lubrza, a jej  realizacja przewidziana jest 

w latach 2026-2028. 

W wyniku realizacji  programu nastąpi  poprawa bezpieczeństwa na drogach,  wyprowadzenie 

ruchu z miasta, zmniejszenie hałasu, a przede wszystkim poprawa przepustowości sieci 

drogowej.  

Jeszcze w bieżącym roku zlecone zostanie pierwszy etap dokumentacyjny obwodnicy 

obejmujący część środowiskową. Po zasadniczej części spotkania poruszyłem problemy 

występujące na terenie Gminy Prudnik w zakresie funkcjonowania ruchu drogowego na 

drogach krajowych, a w szczególności ulicy Batorego, Wiejskiej, Powstańców Śląskich i Łąki 

Prudnickiej. W sprawie w najbliższych dniach zostanie skierowany wniosek do zarządcy dróg 

krajowych, czyli do GDDKiA. 

 

5. Od ubiegłego roku prowadziłem rozmowy w sprawie utworzenia w Prudniku punktu 

pomocy żywnościowej dla osób najbardziej potrzebujących. W marcu br. Gmina Prudnik 

podpisała umowę z Bankiem Żywności w Opolu na dostawy żywności z Programu 

Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 2014-2020 współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Pomocy dla najbardziej potrzebujących. Realizatorem jest Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Prudniku. W ramach Programu  pomocą zostało objętych 800 osób 

korzystających z pomocy społecznej. Przyjęto około  43 tony żywności (5 dostaw ), wartość 

przyjętych produktów to 198.446,09 zł. Wszystkie dostawy były rozładowywane przez 

pracowników OPS. W czasie obostrzeń od kwietnia do końca czerwca żywność w większości 

przypadków była dowożona do rodzin osób starszych poprzez kurierów społecznych, którzy 

pracowali w OPS w ramach projektu z ROPS, a obecnie odbiór jest osobisty - do osób 

niesamodzielnych uprawnionych do tej żywności dowożą pracownicy OPS własnymi 

samochodami. W ramach umowy w Ośrodku Pomocy odbyły się również warsztaty kulinarne 

z przekazem jak nie marnować żywności i umieć wykorzystać produkty. W sierpniu odbyła 

się również kontrola w OPS dotycząca realizacji Programu, zgodności warunków 

przyznawania i wydawania oraz magazynowania. Aktualnie trwa wydawanie ostatniej partii 

żywności objętej obecną umową.  
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Bardzo dziękuję Pani Ewie Pawlinów Dyrektor OPS i pracownikom jednostki za podjęcie się 

zorganizowania dystrybucji produktów żywnościowych, a przypomnę że Prudnik był chyba 

jedynym miastem powiatowym na Opolszczyźnie, który z tego rodzaju pomocy nie korzystał. 

 

6. 19 sierpnia spotkałem się z przedstawicielami firmy Pan-Gaz Częstochowa S.A. w sprawie  

harmonogramu prac związanych z wymianą sieci gazowej przy ulicach: Reymonta, 

Tysiąclecia i Skłodowskiej. Projekt zostanie rozpoczęty od ulicy Reymonta już w połowie 

września. W zależności od warunków atmosferycznych kontynuowane będą prace w roku 

bieżącym z zakończeniem ich w roku przyszłym. Po wymianie sieci gazowej w roku 

przyszłym odnowiona zostanie nawierzchnia wszystkich trzech ulic.  

 

7. Informuję, że w ramach planu budżetu gminy na 2020 rok przeprowadzono następujące 

procedury przetargowe: 

1) rozstrzygnięto przetarg na przebudowę ulicy Legionów w Prudniku. Umowę zawarto  

z Przedsiębiorstwem Robót Drogowych „Prószków” Sp. z o.o. z Folwarku. 

Kwota umowy 940 950,00. 

2) ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na modernizację instalacji elektrycznej w budynku 

Zespołu Szkół w Prudniku przy ul. Ogrodowej. Umowę zawarto z P.H.U. Elmont s.c.  

z Prudnika. Kwota umowy 285 000,00 zł. 

3) ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na  utwardzenie części terenu przy Środowiskowym 

Domu Samopomocy w Prudniku. Umowę zawarto z Ryszardem Bielą, prowadzącym 

działalność gospodarczą pod nazwą Transport Towarowy Ryszard Biela ze Skoroszyc. Kwota 

umowy 178 000,00 zł. 

4) ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na  zagospodarowanie placów zabaw – III części. 

Umowę zawarto dla wszystkich części z APIS Polska sp. z o.o. z Jarosławia.  

Kwoty umów:  

- część I – zagospodarowanie placu zabaw przy Zespole Szkolno Przedszkolnym nr 1  

w Prudniku (PP nr 6) - 149 295,62 zł, 

- część II – zagospodarowanie placu zabaw przy Zespole Szkół w Prudniku (PP nr 3) - 141 

934,24, 

- część III – doposażenie placu zabaw przy przedszkolu w Czyżowicach - 13 844,15 zł. 5) 

ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na przebudowę i modernizację dróg w Gminie Prudnik. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyło Przedsiębiorstwo Robót Drogowych „Prószków” Sp. z o.o.  

z Folwarku. Umowa będzie zawarta 28.08.2020 r. Kwota umowy: 350 550,00 zł.6) ogłoszono 

przetarg i otwarto oferty na Dobudowę windy w Zespole Szkolno Przedszkolnym nr 2 – PSP 

nr 3 przy ul. Szkolnej 12 w Prudniku. Trwa procedura sprawdzania ofert. 

7) ogłoszono przetarg i otwarto oferty na wybrukowanie terenu przyległego do Kościoła 

Parafii Miłosierdzia Bożego w Prudniku. Trwa procedura sprawdzania ofert. 

8) ogłoszono przetarg na remont kapitalny dachu WDK w Czyżowicach. Termin otwarcia 

ofert 4 września 2020 r. 

 

8. Mając na uwadze planowany do ogłoszenia przez Urząd Marszałkowski Województwa 

Opolskiego konkurs projektów w ramach działania 5.5 „Ochrona powietrza” Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014- 2020 Gmina Prudnik 

zamierza ubiegać się o pozyskanie dofinansowania dla projektu związanego z: 

• wymianą indywidualnych źródeł ciepła w gospodarstwach domowych (w przypadku 

budynków jednorodzinnych) oraz we wspólnotach mieszkaniowych (w przypadku budynków 

wielorodzinnych) na bardziej ekologiczne źródła ciepła,  

• likwidacją indywidualnych źródeł ciepła w celu przyłączenia gospodarstw domowych do 

miejskiej sieci cieplnej lub dostępnej sieci gazowej. 
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Zgodnie z zapisami Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 

wybrany do dofinansowania projekt realizowany będzie z udziałem środków Unii 

Europejskiej (w wysokości 34% wartości kosztów kwalifikowalnych), Gminy Prudnik 

(również w wysokości 34% wartości kosztów kwalifikowalnych) oraz środków własnych 

beneficjenta końcowego w wysokości 33% wartości kosztów kwalifikowalnych. 

Przyjęty model oznacza że w przypadku akceptacji projektu możliwe będzie pozyskanie przez 

osobę uczestniczącą w projekcie dofinansowanie aż do 68% kosztów kwalifikowanych 

realizacji inwestycji. 

Według informacji medialnych pokrywającymi się w znacznej mierze z informacjami 

zawartymi w harmonogramie naboru wniosków, złożenie projektu będzie możliwe  

w miesiącu październiku br.  

Fakt ten oznacza, że w miesiącu wrześniu trwać będą intensywne prace związane  

z przygotowaniem niezbędnej dokumentacji projektowej a w szczególności związane  

z dokonaniem weryfikacji przekazanych deklaracji udziału w projekcie pod kątem zebrania 

niezbędnych danych tak finansowych jak i merytorycznych odnoszących się do skali redukcji 

zanieczyszczeń emitowanych przez likwidowane źródła ciepła.  

Dzięki akcji informacyjnej w mediach społecznościowych, prasie oraz poprzez ogłoszenia  

w parafiach zaprosiłem mieszkańców naszej gminy do składania deklaracji uczestnictwa  

w programie. Wpłynęło 57 deklaracji, z których 28 wskazuje jako zaplanowane źródło ciepła 

kocioł gazowy, 20 kocioł na paliwo stałe piątej klasy, 5 – pompy ciepła, 3 – elektryczne i 1 

jako przyłącz do ciepła systemowego. 

Pomimo trudności, jakie niesie ze sobą bieżący rok, informuje że nasz gminny program 

wymiany pieców przebiega w sposób zadawalający. Po uproszczeniu niektórych procedur 

podpisanych zostało  56  umów na wymianę źródła ciepła . Dwa wnioski  dotyczące przyłącza 

do ciepła systemowego  umowy  podpisane zostaną w  2021r. zgodnie z obowiązującą 

uchwałą Rady Miejskiej  (1-przyłącz do budynku wspólnotowego na 11 000,00 zł; 1 – 

przyłącz do budynku jednorodzinnego – na 6 000,00zł). Na liście rezerwowej pozostaje 18 

wniosków. 

 

9. Za kilka dni nasze dzieci po blisko półrocznej przerwie rozpoczną stacjonarną naukę  

w placówkach oświatowych. Staramy przygotować się na ten czas organizacyjnie, wdrażając 

niezbędne procedury oraz zabezpieczając środki rzeczowe minimalizujące ryzyko zarażenia 

zarówno wśród dzieci, jak i wśród kadry pedagogicznej każdej z tych placówek.   

I tak, przygotowując się do rozpoczęcia nowego roku szkolnego dyrektorzy placówek 

oświatowych w Gminie Prudnik podjęli szereg działań, zapewniających bezpieczeństwo  

w szkołach i przedszkolach, mających  na celu sprawną organizację nauki, zabawy i pracy,  

z uwzględnieniem obowiązujących wymogów sanitarnych, między innymi: 

- dokonali weryfikacji i aktualizacji procedur postępowania w zakresie zapobiegania, 

zwalczania i przeciwdziałania COVID-19, zgodnie z wytycznymi MEN, GIS oraz MZ, 

- przeprowadzili  ocenę ryzyka zawodowego  pracowników na poszczególnych stanowiskach 

pracy, 

- wyposażyli pracowników w środki ochrony osobistej (maseczki, rękawiczki, przyłbice, 

płyny do dezynfekcji rąk), 

-opracowali regulaminy wewnętrzne, dotyczące zasad bezpiecznego funkcjonowania  

w placówce uczniów (dzieci) i pracowników, 

-wyznaczyli izolatoria, dla uczniów (dzieci) z objawami chorobowymi,  

- dostosowali plany zajęć do zaleceń MEN- zajęcia lekcyjne uczniowie odbywają w miarę 

możliwości w jednej klasie, dzieci w przedszkolach przebywają w jednej sali, 

- ustalili zasady wejść uczniów i rodziców do placówki oraz pobytu na jej terenie - 

wyznaczyli strefy dla rodziców, 
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- umieścili pojemniki z płynami do dezynfekcji przy wejściach do szkół,  

- zakupili lub pozyskali płyny  do dezynfekcji  podłóg,- poinformowali rodziców o zasadach 

pracy placówki (poprzez Internet, informacja przy wejściu do placówki, telefony do 

rodziców). 

  W dniu 25.08.2020 r. Dyrektorzy placówek spotkali się z Opolskim Kuratorem 

Oświaty oraz Powiatowym Inspektorem Sanitarnym w Prudniku. Podczas spotkania 

przedstawiono i omówiono obowiązujące od 1 .09.2020 r. wytyczne w zakresie zapobiegania  

i przeciwdziałania COVID-19. 

 

3. Informacje o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2019 rok miejskich spółek 

prawa handlowego: 
1) Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 512) 

Informacja zawarta w druku nr 512 była omawiana na poszczególnych komisjach Rady 

Miejskiej. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chciałby odnieść się do przedłożonej informacji? 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur. Podziękował, za usunięcie 

wulgarnych napisów na budynku przy Ulicy Armii Krajowej. Dodał, że chciałby uświadomić 

jak wiele niepotrzebnych rzeczy dzieje się w mieście Prudnik przez nieodpowiedzialnych 

ludzi, które później wykorzystywane są w środkach masowego przekazu przeciwko 

Burmistrzowi oraz Radzie Miejskiej. 

Radny Zygmunt Bochenek również skierował podziękowania do Prezesa M. Czupkiewicz 

oraz Prezesa ZUK-u W. Podróżnego odnośnie gniazda śmietnikowego przy ulicy 

Jagiellońskiej. Zapytał kiedy sprawa zostanie doprowadzona do końca odnośnie podniesienia 

murku oraz wykonania zadaszenia, tak aby spokój mieszkańców w tym miejscu nie był 

zakłócany? 

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz oznajmił, że odnośnie wspominanego gniada PTBS 

zajmował się wyłącznie wnioskiem właścicieli dotyczącym zabudowy gniazda, czyli 

wykonania zadaszenia oraz zamykanej bramki. Prezes dodał, że sprawa ciągnie się już prawie 

dwa lata, ponieważ wszystkie sprawy związane z tym miejscem muszą skonsultowane  

z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków, gdyż teren ulicy Jagiellońskiej położony jest  

w ścisłej strefie starego miasta, który jest wpisany do rejestru zabytków. Po uzyskaniu 

pewnych wytycznych konserwatora ruszyła dalsza procedura. Aktualnie oczekuje się na 

decyzję konserwatora po uzyskaniu której zostanie wyłoniony wykonawca, który, jak się uda, 

do końca roku dokona zabudowy gniazda. Jeśli chodzi o murek – PTBS nie zajmował się ta 

sprawą. Murek został wybudowany jako osłona w ramach jednego z etapów rewitalizacji 

miasta.  

Radny Zygmunt Bochenek zapytał kiedy zostało złożone pismo o nadbudowę murku do 

Wojewódzkiego Konsekratora Zabytków przez PTBS? Dodał, że w imieniu Senatora Jerzego 

Czerwińskiego złożył pismo do WKZ, na które odpowiedź uzyskał w dniu 8 czerwca z 2020  

z informacją, że żaden inny wniosek w tej sprawie nie został złożony. Jednocześnie z pisma 

wynika, że po uzyskaniu zgody Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków dopuszcza się 

wykonania nadbudowy.  

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz powtórzył, że PTBS zajmował się wyłącznie 

zabudową wiaty i takie ustalenia zostały zaakceptowane na spotkaniu z Burmistrzem,  

z Przewodniczącą Rady, na którym obecny był również radny. Dodał, że działania zgodnie  

z wytycznymi konserwatora zabytków są realizowane i praktycznie finalizowana. W sprawie 

murku nie kierowano  żadnego pisma, albowiem murek znajduje się na terenie nieruchomości 

stanowiącej własność gminy, więc PTBS nie mógł się tym zajmować. Prezes dodał, że PTBS 

wystąpił do gminy o dzierżawę tego terenu pod osłoną śmietnikową. 
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Radna Zeprzałka – Krzemień wyraziła zdanie, że wszystkie sprawozdania są niezwykle 

przejrzyste.  Odniosła się do informacji dotyczącej ilości osób zalegających z płatnością za 

czynsz. Zauważyła, że w sprawozdaniu zawarta jest informacja, że jest ich aż 1438. 

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz wyjaśnił, że dane te są danymi na dzień 31 grudnia 

2018. Wyjaśnił, że sporo osób nie płaci za czynsz w miesiącu grudniu, wiedząc, że będzie 

mieć nadwyżkę za wodę czym reguluje płatność w styczniu następnego roku. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała informację druk nr 512  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 512).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

2) Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 513) 

Informacja zawarta w druku nr 513 była omawiana na poszczególnych komisjach Rady 

Miejskiej. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chciałby odnieść się do przedłożonej informacji? 

Radny Zygmunt Bochenek odniósł się do struktury zatrudnienia w spółce.  Oznajmił, że 

jako działacz związkowy nie może przeboleć redukcji zatrudnienia poprzez wygaszanie 

stanowisk, co powoduje wzrost bezrobocia w gminie. Dodał, że uważa, iż w tak dużej firmie 

jak ZWiK, która zaopatruje mieszkańców w wodę powinno być więcej pracowników. Zapytał 

jaki jest stosunek pracowników fizycznych do pracowników biurowych? 

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki odpowiedział, że stosunek 

pracowników administracyjnych do pracowników zatrudnionych na stanowiskach 

robotniczych wynosi mniej więcej 1:2. Odnośnie redukcji zatrudnienia Prezes P. Kawecki 

wyjaśnił, że następuje ono wraz z wprowadzaniem coraz lepszej technologii i automatyzację 

pewnych procesów. Jako przykład podał, że jeden pracownik na koparce jest w stanie zrobić 

więcej, niż 10 pracowników ze szpadlami. Dodał, że spółka dąży do racjonalizowania 

kosztów.  

Radny Zygmunt Bochenek zasugerował, że może trzeba zacząć szukać oszczędności na 

innych płaszczyznach, na przykład w dziale administracji lub poprzez obniżenie 

wynagrodzenia prezesów.  

Prezes Paweł Kawecki oznajmiał, że trudno odnosić się do wymagań, które ustawiają spółkę 

w określonych ramach działań. Spółka nie może pozwolić sobie na niewykonywanie pewnych 

obowiązków, które są narzucone przez akty wyższej rangi, zarówno jeśli chodzi o rozliczenie 

podatków, wynagrodzenia minimalne. Dodał, że osoby czynne zawodowo oczekuję 

wynagrodzeń na pewnym poziomie. Wynagrodzenie w spółce do najwyższych nie należą, 
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daleko im do średniej wojewódzkiej i krajowej. Ponadto klienci wodociągów nie chcą ponosić 

kosztów, których ponosić nie muszą, i zadaniem ZWiK jest między innymi wyeliminowanie 

kosztów poprzez optymalizacje i racjonalizacje produkcji. Prezes dodał, że nawet w okresie 

pandemii ZWiK nie ograniczał zatrudnienia, który był prawnie dopuszczony. Podstawowym 

zakresem obowiązków ZWiK jest zapewnienie ciągłości dostępu wody i odbioru ścieków, 

który spółka zapewnia. 

Radny Josel Czerniak wyraził zdanie, że w każdej gminie jest Rada Nadzorcza i gmina 

powinna ustalić kierunki działania, nad którymi będzie czuwać. To nie jest zadanie rady. 

Radny Zbigniew Kosiński zapytał jak będzie wyglądać dalsza część kanalizowania 

miejscowości wiejskich. Czy jest w planie ustalenie harmonogramu oraz terminarzu 

kolejnych inwestycji? 

Burmistrz odpowiedział, że odnośnie funkcjonowania spółek istnieje coś takiego jak Kodeks 

Spółek Handlowych. Jest to dokument, którego należy przestrzegać. Jest to prawo, które 

reguluje całą działalność, nawet najniższe pobory prezesa. Działalność spółki jest 

uregulowana i transparentna. Odnośnie harmonogramu Burmistrz oznajmił, że póki co w 

założeniu jest ukończenie skanalizowania Szybowic do roku 2023. Jest to realna data 

wykonania tej inwestycji. Kiedy znane już będą wszystkie koszty oraz realia zadania będzie 

przygotowywany harmonogram prac kanalizacyjnych na kolejne miejscowości. 

Radna Ludmiła Lisowska oznajmiła, że kanalizowanie jest potrzebne i konieczne, zwróciła 

się jednak do prezesa z prośbą, aby nie przeprowadzał kampanii społecznych w postaci 

ankiet, które poróżniły społeczeństwo.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała informację druk nr 513  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 513).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta.  

/informacja stanowi załącznik nr 5  do protokołu/ 

 

3) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 514) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chciałby odnieść się do przedłożonej informacji? 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odbiegając od sprawozdania zadał pytanie dotyczące 

awarii, z którą w ostatnim czasie boryka się ZEC.  Mianowicie – w jakim czasie uda się ją 

usunąć?  

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej Stanisław Polasz poinformował, że dokonuje się 
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wszelkich starań, aby awaria została jak najszybciej usunięta. Informacja na chwilę obecną 

jest taka, że w dniu dzisiejszym podjęta zostanie próba napełnienia rurociągu i być może jutro 

uda się puścić ciepłą wodę.  

Burmistrz dodał, że jak tylko uda się zażegnać awarię informacja o tym zostanie 

zamieszczona w mediach społecznościowych Gminy.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała informację druk nr 514  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 514).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta.  

/informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

4) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 515) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chciałby odnieść się do przedłożonej informacji? 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień odniosła się do informacji dotyczącej mieszkań 

socjalnych oraz do przekwaterowywania najemców nie stosujących się do regulaminów 

porządkowych. Zapytała czy sytuacji takich jest dużo oraz jak ZUK sobie z tym radzi.  

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny oznajmił, że na prawie 1900 

mieszkań znajdujących się w zasobach Gminy niespełna 300 to lokale socjalne. Odnośnie 

osób zajmujących te lokale są to osoby, które niejednokrotnie nie badają o lokale ani o stan 

techniczny budynków. W lokalach socjalnych przebywają często osoby, które eksmitowane 

są z różnych zasobów mieszkalnych. Zgodnie z obowiązującym prawem w Polsce nie ma 

czegoś takiego jak bezdomność, dlatego ZUK jest zobowiązany prawnie do zapewnienia 

lokalu mieszkalnego każdemu, kto takiego lokalu potrzebuje.  

Radny Zygmunt Bochenek odniósł się do struktury zatrudnienia w ZUK, między innymi  

o zwolnieniach na sortowni oraz do konieczności wymiany koszy na śmieci na terenie miasta, 

które są zniszczone i z których pracownicy są zmuszani wyciągać śmieci ręcznie.  

Prezes ZUK Władysław Podróżny przypomniał, że w 2018 roku ZUK przejął Zarząd 

Budynków Komunalnych. Prezes omówił jak kształtowało się zatrudnienie w związku  

z zadaniami, które zostały narzucone na połączone spółki. Odnośnie sortowni prezes 

oznajmił, że była ona obsadzana niejednokrotnie osobami na które można było liczyć lub też 

nie. Ze względu na wyniki finansowe oraz otoczenie prawne w pewnym momencie 

stwierdzono, że sortownia nie ma racji bytu w dalszej perspektywie, gdyż rodzaj tej sortowni 

jest już nieatrakcyjny technologicznie i nieopłacalne jeśli chodzi o odzyski. Ponadto umowy 

zawierane z pracownikami były umowami czasowymi, więc każdy zdawał sobie sprawę  

z tego długości umowy. Jeżeli chodzi o sprawy związane ze sprawami utrzymania koszy na 
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terenie miejskim prezes zwrócił uwagę na to, że w mieście są drogi podlegające pod różnych 

zarządców. Są drogi krajowe, drogi powiatowe i główne trakcje drogowe często są poza 

zasięgiem działalności ZUK i obsługiwane przez firmy zewnętrzne. Odnośnie samego 

wypróżniania Prezes oznajmił, że nie powinno być sytuacji, w których pracownik opróżnia 

kosz ręcznie. Zawsze powinno odbywać się to poprzez wyciągnięcie pojemnika lub worka 

znajdującego się w koszu. Dodał, że z tego co wie kosze wymieniane są na bieżąco według 

potrzeb. 

Radny Tomasz Wisła zapytał czy znana jest kwota jaką ZUK wydaje na zakup plastikowych 

worków na odpady segregowane? Czy jest prawdą, że worki te nie podlegają dalszej obróbce 

biodegradowalnej lub recyklingowi i muszą być w jakiś inny specjalny sposób utylizowane? 

Może te dwie dane dałyby podstawę do tego, aby na terenach wiejskich i terenach domków 

jednorodzinnych, tam gdzie jest miejsce i gdzie właściciele nieruchomości wyrażą taką chęć, 

wyposażyć mieszkańców w stałe kontenery na papier, szkło, plastik. Byłby to jednorazowy 

wydatek, który byłby w skali lat swego rodzaju oszczędnością. Poprosił prezesa  

o ustosunkowanie się do propozycji.  

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że jest za każdą formą, która powoduje 

usprawnienie i obniżenie kosztów związanych z gospodarką odpadami. Dodał jednak, że 

każdy system ma swoje plusy i minusy i o ile pojemniki są trwalsze o tyle system workowy 

daje większe możliwości, ponieważ jest lżejszy. Nie każdy ma możliwość przechowania 

takich kubłów. Jeśli chodzi o kwoty: na worki wydawane jest około 100 000 zł rocznie. 

Prezes przypomniał, że worki wydawane są bez żadnego ograniczenia i każdy, kto uiszcza 

opłaty za odpady może odebrać potrzebną ilość worków. W kwestii zakupu kubłów Prezes 

oznajmił, ze trzeba byłoby dokonać dogłębnej analizy, jednak koszt zakupu, mimo tego, że 

jednorazowy, byłby spory. Jeżeli zakupiony byłby z programu to należy pamiętać, że 

wszystkie koszty związane z ich naprawą i wymianą również leżałyby po stronie Gminy.  

Radny Zygmunt Trojniak poruszył temat odpadów AGD. Jak powszechnie wiadomo sprzęt 

taki powinien zostać wywieziony na PSZOK. Problem pojawia się, gdy sprzęt taki, często 

niekompletny zostaje porzucony przy gnieździe i wówczas nikt go nie odbiera. Jak 

traktowany jest taki odpad? Jako odpad zmieszany? Kolejne pytanie dotyczy odpadów, które 

nie mieszczą się do pojemników i są układane koło pojemników. Czy będą one odbierane? 

Prezes ZUK odpowiedział, że we wszystkich przypadkach pracownicy ZUK stosują się do 

uchwały Rady Miejskiej. Odpady z Prudnika wywożone są na RIPOK w Domaszkowicach. 

W związku z tym, że do tego miejsca przypisanych zostało około 20 gmin, a ilość odpadów 

stale wzrasta niecki przeznaczone na odpady bardzo szybko się zapełniają. Tamtejsi 

pracownicy bardzo skrupulatnie sprawdzają czy odpady przywiezione na RIPOK są 

faktycznie odpadem zmieszanym. Jeśli zauważą w zawartości odpady segregowane to po 

prostu nie przyjmują przywiezionych odpadów. Nie jest złą wolą pracowników ZUK 

niezabieranie danych odpadów. Ponadto na PSZOK w Prudniku można przywieźć dowolną 

ilość odpadów. Jeżeli natomiast chodzi o ilość kubłów na śmieci to poszczególne gniazda 

zostały zaopatrzone w taką ilość jaka wynika z deklaracji składanych przez mieszkańców. 

Jeżeli kubłów jest za mało należy złożyć wniosek do ZUK o zapotrzebowanie na dodatkowy 

kubeł. 

Między radnym a Prezesem wywiązała się dalsza dyskusja na temat odbioru odpadów. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur wyraził prośbę na przyszłość, aby wraz z Prezesem  

w sesji i komisjach uczestniczył również zastępca Wojciech Dancewicz. Odnosząc się do 

sprawozdania Edward Mazur stwierdził, ze widać pozytywną pracę, która odzwierciedla się  

w zmniejszeniu zadłużenia w spółce w stosunku do roku 2018, jest pozytywny obraz  

w zarządzaniu zasobami komunalnymi. Radny podziękował za dobre zarządzanie tak dużą 

spółką. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  
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Przewodnicząca podała informację druk nr 514  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 515).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Licznar, Paweł Licznar 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta.  

/informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

  

4. Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2020/2021 (druk 

nr 516) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Radny Stanisław Mięczakowski poinformował, że zgodnie z opublikowanymi wynikami 

testu 8-klasisty Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej we Wrocławiu Stowarzyszeniowa Szkoła 

Podstawowa z Łąki Prudnickiej uzyskała najlepsze wyniki nie tylko na tle gminy, ale również 

na tle powiatu.  

Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Maria Strońska pogratulowała 

wyników. Podziękowała również wszystkim dyrektorom za pracę w ciężkim czasie epidemii  

i nauki zdalnej. Dyrektor poinformowała o programach, dzięki którym udało się zakupić 

laptopy, przy wparciu gminy, o pracy przedszkoli oraz o rozpoczętym zadaniu wymiany 

instalacji elektrycznej w Przedszkolu nr 7. Dyrektor podziękowała pracownikom Wydziału 

Inwestycji oraz Zamówień Publicznych za zaangażowanie i wsparcie. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała informację druk nr 516  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2020/2021 (druk nr 

516).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Licznar, Tomasz Wisła 
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NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta.  

/informacja stanowi załącznik nr 8  do protokołu/ 

 

/po przerwie/ 

 

Burmistrz zaprosił na otwarcie Centrum Sportowego w Łące Prudnickiej na dzień 2 września 

o godzinie 14.00. 

 

5. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 517) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 517  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 517).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/484/2020 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 518) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 518  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 518).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 
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Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/485/2020 w sprawie zbycia 

nieruchomości zabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10  do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 519) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 519  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 519).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/486/2020 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 

520) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 520  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 520).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/487/2020 w sprawie zbycia 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 521) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 521  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 521).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/488/2020 w sprawie obciążenia 

nieruchomości gruntowej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 522) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 522  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 522).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Licznar 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/489/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 
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7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 523) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 523  pod głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 523  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 523).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Licznar 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/490/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 524) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 524  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 524).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/491/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 525) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
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Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 525  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 525).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/492/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 526) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 526  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 526).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/493/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 527) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 527  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 527).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/494/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 528) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 528  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 528).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/495/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 529) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 529  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 529).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 
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Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/496/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 530) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 530  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 530).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/497/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 531) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 531  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 531).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/498/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 

 

16) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 532) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 532  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 532).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/499/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

 

17) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 533) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 533  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 533).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/500/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Prudnik 
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w roku szkolnym 2020/2021 (druk nr 534) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 534 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Prudnik w 

roku szkolnym 2020/2021 (druk nr 534).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/501/2020 w sprawie określenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2020/2021 została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla obszaru Gminy Prudnik" (druk nr 535) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 535 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla obszaru Gminy Prudnik" (druk nr 535).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/502/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie 

przyjęcia "Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla obszaru Gminy Prudnik" została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 536) 
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Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 536  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 536).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/503/2020 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika została 

przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji projektu pn. 

„Bliżej rodziny i dziecka - wsparcie rodzin przeżywających problemy opiekuńczo - 

wychowawcze oraz wsparcie pieczy zastępczej – III edycja” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 Oś priorytetowa VIII 

Integracja Społeczna, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego (druk nr 

537) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 537  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji projektu pn. „Bliżej 

rodziny i dziecka - wsparcie rodzin przeżywających problemy opiekuńczo - wychowawcze 

oraz wsparcie pieczy zastępczej – III edycja” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 Oś priorytetowa VIII Integracja 

Społeczna, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego (druk nr 537).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 
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Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/504/2020 w sprawie przystąpienia Gminy 

Prudnik do realizacji projektu pn. „Bliżej rodziny i dziecka - wsparcie rodzin przeżywających 

problemy opiekuńczo - wychowawcze oraz wsparcie pieczy zastępczej – III edycja” 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-

2020 Oś priorytetowa VIII Integracja Społeczna, współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia lokalnej tarczy 

antykryzysowej (druk nr 538) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 538  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia lokalnej tarczy 

antykryzysowej (druk nr 538).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/505/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej wprowadzenia lokalnej tarczy antykryzysowej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany przepisów prawa 

miejscowego (druk nr 539) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 539  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany przepisów prawa 

miejscowego (druk nr 539).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-



24 

 

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/506/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej zmiany przepisów prawa miejscowego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Prudnika (druk nr 

540) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 540 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Prudnika (druk nr 

540).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXX/507/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działania Burmistrza Prudnika została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32  do protokołu/ 

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 

Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie odpowiedzi dostępne są na stronie BIP, ich 

treść została również dołączona do materiałów w programie esesja.  

Do protokołu dołączono treść odpowiedzi na interpelacje: 

1) 41/2020 Interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie możliwości dokonania zmiany 

słupów energetycznych przy ulicy Matejki, Kossaka i Słowackiego 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

2) 51/2020 Interpelacja radnej Katarzyny Licznar w sprawie oznaczenia liniami miejsc 

parkingowych w drodze przy blokach Szpitalna 1-3 oraz Kościuszki 62-64. 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

3) 54/2020 Interpelacja radnej Katarzyny Licznar w sprawie wybudowania ścieżki rowerowej 

z Prudnika do Niemysłowic, równoległej do Drogi Krajowej 41 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

4) 58/2020 Interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie ustawienia znaku drogowego - 

strefa ruchu na początku i końcu nowo wybudowanej drogi - Podgórna 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 
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5) 59/2020 Interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie dokonania naprawy ogrodzenia 

cmentarza komunalnego w Prudniku od strony ul. Dąbrowskiego 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

6) 60/2020 Interpelacja radnego Marcina Domino w sprawie odtworzenia jednego ze szlaków 

turystycznych prowadzących do Klasztoru Franciszkanów w Prudniku - Lesie 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 38 do protokołu/ 

7) 61/2020 Interpelacja radnego Marcina Domino w sprawie zamontowania dodatkowych 

koszy na śmieci przy platformach widokowych na terenie ścieżki pieszo rowerowej przy ulicy 

Poniatowskiego 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 39 do protokołu/ 

8) 62/2020 Interpelacja radnego Marcina Krasonia w sprawie przeglądu stanu drożności 

rowów i przepustów na trenach sołectw gminy Prudnik 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 40 do protokołu/ 

9) 63/2020 Interpelacja radnego Marcina Krasonia w sprawie remontu drogi powiatowej 

biegnącej od skrzyżowania (zjazdu) z drogi krajowej nr 41, wzdłuż miejscowości Rudziczka i 

przez wieś Mieszkowice 

/treść przekazania oraz odpowiedzi stanowi załączniki nr 41 i 42 do protokołu/ 

10) 64/2020 Interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie wykonania 

dodatkowych, utwardzanych miejsc parkingowych przy obiekcie przedszkola, WDK oraz 

OSP w Łące Prudnickiej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 43 do protokołu/ 

11) 65/2020 Interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie montażu dwóch 

stolików przy torze do gry Petanque oraz zakup tablic numerycznych z punktacją 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 44 do protokołu/ 

12) 66/2020 Interpelacja radnej Katarzyny Licznar w sprawie ustalenia właściciela i usunięcia 

lub zmniejszenia objętości pasa zieleni na skrzyżowaniu ulic Zwycięstwa i Kościuszki 

/treść przekazania oraz odpowiedzi stanowi załączniki nr 45 i 46 do protokołu/ 

13) 67/2020 Interpelacja radnej Katarzyny Licznar w sprawie zamieszczenia znaku 

ograniczenia prędkości na poszczególnych ulicach Prudnika 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 47 do protokołu/ 

14) 68/2020 Interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie rozpatrzenia możliwości naboru 

wniosków na dofinansowanie do wymiany źródeł ciepła przez cały rok 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 48 do protokołu/ 

15) 69/2020 Interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie rozpatrzenie możliwości 

dofinansowania budowy zbiorników deszczowych przydomowych dla gospodarstw 

jednorodzinnych 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 49 do protokołu/ 

16) 70/2020 Interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych na remont schodów na skrzyżowaniu ulicy Klasztornej i Kościuszki 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 50 do protokołu/ 

17) 71/2020 Interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie zwiększenia kontroli 

prędkości pojazdów poruszających się po drodze o granicy państwa w Trzebini przez ulicę 

Wiejską 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 51 do protokołu/ 

18) 72/2020 Interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie remontu podwórka oraz 

dojścia i dojazdu do posesji przy ul. Grunwaldzkiej 19-21 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 52  do protokołu/ 
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19) 73/2020 Interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie przeprowadzenia 

inwentaryzacji cmentarza komunalnego w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 53 do protokołu/ 

20) 74/2020 Interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie utworzenia samodzielnego 

żłobka w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 54  do protokołu/ 

21) 75/2020 Interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie sprawdzenia lamp i słupów 

oświetleniowych w miejscowości Chocim wzdłuż drogi dojazdowej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 55 do protokołu/ 

22) 76/2020 Interpelacja radnego Arkadiusza Zaczyńskiego w sprawie naprawy dwóch 

uszkodzonych ławek znajdujących się w pobliżu skwerów przy ulicy Królowej Jadwigi 16 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 56 do protokołu/ 

23) 77/2020 Interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie modernizacji drogi 

wewnętrznej przy ulicy Legionów 2A i B 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 56 do protokołu/ 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że interpelacje można składać bezpośrednio do Biura 

Rady bądź na ręce Przewodniczącej. 

 

9. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur zapytał o uroczystości obchodów 1 września. 

Burmistrz zaprosił na Mszę Świętą do Kościoła św. Michała Archanioła w Prudniku  

o godzinie 18
00

. Po mszy nastąpi złożenie kwiatów pod pomnikiem. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

XXX Sesji rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Miejska w Prudniku 

Alicja Isalska 

 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


